
Statutární město Ostrava Zápis

městský obvod Plesná

zastupitelstvo městského obvodu

Zápis

průběhu 15. zasedání zastupitelstva městského

obvodu

konaného dne 22.12.2021

Misto konání: zasedací místnost

Předsedající: Pavel Hrbáč

Přítomno: počet členů zastupitelstva — 14 (viz. prezenční listina)

Omluveni: Petr Jeřábek

Neomluveni:

Zahájení: 17:32 hodin

Přestávka:

Ukončení: 19:00 hodin

Zapisovatel: Ing. Markéta Prokešová

Materiál č. ZMObI0168/21

Schválení programu 15. zasedání ZMOb Plesná

Starosta - nyní přistoupíme ke schválení programu jednání. V návrhu programu došlo k překlepu v bodě

12 s názvem Návrh obecně závazné vyhlášky o místním poplatku za užívání veřejného prostranství —

změna přílohy č. 2, správně má být změna přílohy č.1. Jedná se o tiskovou chybu. Ptám se, zda někdo

z přítomných členů zastupitelstva má další připomínky či požadavky nebo změny k navrženému

programu jednání, po úpravě. Bez připomínek.

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 14, proti 0, zdržel/10 se O.

Bylo přijato usnesení č. 0161IZMOb-Plel1822l15

Starosta poté z důvodu své zdravotní indispozice upozornil na to, že se bude muset v 18:45 hodin

vzdálit k neodkladnému zákroku.

Materiál č. ZMObI0169/21

Zpráva ověřovatelů ze 14. zasedání ZMOb Plesná, konaného dne 08.09.2021

Starosta — poprosil ověřovatele zápisu ze 14 zasedání ZMOb Plesná Ing. Vladimíra Macha a pana Jana

Kotalu o sdělení, zda zápis ověřili a podepsali.

lng. Mach — zápis odpovídá, souhlasí

Jan Kotala — souhlasí, podepsal, je v pořádku

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 14, proti 0, zdržel/lo se O.

Bylo přijato usnesení č. 01 62/2MOb-PIe/1822/15



Materiál č. ZMOb/O170/21

Určení ověřovatelů zápisu z 15. zasedání ZMOb Plesná

Starosta — poprosil přítomné členy o návrhy

Jan Kotala — navrhnul pana Ing. Ivo Babiše, který souhlasil

Ing. Mach — navrhnul pani Mgr. Marii Kňurovou, která taktéž souhlasila.

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 14, proti O, zdržel/lo se 0.

Bylo přijato usnesení č. 0163/2MOb-Plel1822/15

Materiál č. ZMOb/0171121

Informace o činnosti Rady městského obvodu Plesná, kontrolního a finančního výboru ZMOb

Plesná

Starosta — poprosil předsedu Kontrolního výboru o sdělení své zprávy.

Ing. Jan Bochňák — předseda Kontrolního výboru — Kontrolní výbor se sešel, probral věci obecného

charakteru, dotazy jednotlivých členů a vyslovili požadavek, aby na tomto zasedání zastupitelstva byly

připraveny materiály, a to sice — detailní rozpis investiční akce „Hřiště Hrabek“, co to všechno obnáší,

náklady atd. a dále Kapitálový rozpočet v rozsahu, co jde všechno za Plesnou atd. Požaduje rozpis.

Starosta — vzhledem ktomu, že tento požadavek byl podán v pondělí tohoto týdne, tak písemně

připraven není, jelikož to technicky nebylo možné, nicméně pokud budete chtít v písemné formě,

dodáme v příštím týdnu. Projekt je ihned k nahlédnutí a rozpočet, jako takový, máte všichni dnes

v materiálech. Je tam i kapitálový rozpočet. Můžu zběžně komentovat hřiště Hrabek. K tomuto projektu

je vydané stavební povolení. Projektjsme tady několikrát měli, nic se tam nemění. Náklady před soutěži

jsou dle projektantů cca 15 mil. Kč, z toho podle dohody s městem budeme krýt našich 10 nebo 20 %

z rozpočtu. Dneska po schválení rozpočtu — mámejiž z města alokovaných 6 mil. Kč, což i na posledním

sboru starostů bylo upozorněno, že se jedná o částky dané dopředu, abychom věděli, že s tímto

můžeme pracovat a můžeme se tímto zabývat. Na začátku roku dojde k samotnému jednání, a to na

základě výběrového řízení a skutečných cen, aby město vědělo kolik fin. prostředků má uvolnit. Pokud

všechno půjde dobře, tak tento projekt by se měl v letošním roce realizovat. Rozsah prací je — kompletní

rekonstrukce povrchů a úprava povrchů nynější herní plochy, vybudování zázemí (např. WC a zázemí

k hřišti určené), dále by tam měl být veřejný prostor určený pro širokou veřejnost, tzn. workoutové hřiště,

gumová dráha, která je použita na školce, posezení atd. Dále mají vzniknout podzemní kontejnery.

Budeme pilotním projektem. Kontejnery vychází nákladově cca na 2 mil. Kč. Město schválilo projekt i

s kontejnery. V Porubě podzemní kontejnery běží, mají vyzkoušeno a technika do těchto končin zajíždí.

Vyzval zastupitele k dotazům týkající se hřiště Hrabek. Projektová dokumentace je jako celek

k dispozici, nicméně vypisovat ztoho konkrétní údaje —je lepší se na PD podívat a detailně seznámit.

Poté se obrátil na lng. Laňku, zda má dotazy?

lng. Laňka — požadavek již dával 3 x a za dobu coje v zastupitelstvu, lidi kolem se ptají, dotazuje se,

zda by se mohla udělat nějaká prezentace.

Ing. Mach — požadavek, zda by projekt — v malé podobě - byl uveřejněn v příštím čísle občasníku Pleso.

Starosta — neni problém, Ti, kteří bydli v nejbližším okolí jsou podrobně s projektem seznámeni, jsou

účastníky řízení. Obrátil se na lng. Laňku, že by prezentaci rád, ale musela by se nechat udělat.

Ing. Laňka — bylo na to dva dny, domnívá se, že na to je dost času, stačí dva slajdy, zajde se na PD

podívat. Poukázal, že pozdě dostal materiály k nastudování. Požaduje materiály ve větším předstihu.

Nebude se k tomu vyjadřovat, myslel, že bude připraven jeden papír s nějakou fotkou atd.

Starosta — z pohledu ing. Laňky asi času dost, ale z našeho pohledu nemáme personál co se týče

účetní, chystaly se rozpočtová opatření a jiné věci, tak bohužel pracovní zápřah je velmi vysoký.

Starosta poté vyzval paní Kurkovou (pracovnici úseku majetku), aby donesla požadovaný projekt. Poté

vznikly dohady, kdy se na projekt podívá.

lng. Mach trvá na zveřejnění vjarním vydání Plesa.

Starosta — ke Kapitálověmu rozpočtu čekal na konkrétní dotazy. Co se týče činnosti rady —je předložena

na stůl.

lng. Mach — předseda Finančního výboru — Finanční výbor se sešel 2 x. Na prvnim zasedání byl

projednán návrh rozpočtu na rok 2022, návrh střednědobého výhledu, rozp. opatření. Na druhém

zasedání jsme projednali návrh rozpočtu na rok 2022 po úpravě, rozpočtové opatření pro převod

finančních prostředků na rok 2022 a poskytnuti dotace SDH Plesná. V rámci diskuse paní Mgr. Marie

Kňurová navrhuje projednání přiznání odměn členům Kulturní, školské a sportovní komise podle

odvedených akcí.

Starosta — pokud paní Mgr. Kňurová požaduje, potřebuje zpracovat konkrétní návrh, aby se tímto mohlo

na dalším zastupitelstvu zabývat (materiál musí být projednán ZMOb). Jedná se o změnu pravidel. Když

se o této záležitosti s paní Mgr. Kňurovou bavil, sdělil ji, že by toto nechal na další volební období.

V říjnu zastupitelstvo končí. Budeme se zabývat něčím na čtvrt roku.



Mgr. Kňurová — myslí si, že tolik akcí nebude (na jaře Májová Plesná a poté až podzimní akce) a zdá

seji, s ohledem na hospodaření a plnění funkce dobrého hospodáře, že to není správné, když se dávají

odměny, i když se nic neděje. Navrhuje, ať každý na jednotlivé akce dostane cca 500 Kč, je ji to jedno.

Podotkla, že i někteří členové komise nesouhlasí se stávajícím systémem. Zda se ji to nehospodárné.

Navrhuje přesunutí akcí, až se situace uvolní a poukázala na akce jiných okolních obcí (my čekali na

obvyklé podzemní termíny a situace se dobře nevyvinula). Zdá se ji to nehospodárné, kdysi na začátku

volebního období slibovali, že budeme konat v zájmu občanů a potom taky s požadavky na dobrého

hospodáře. Docela hodně peněz, cca 200 tis. Kč, obdrželi za ty dva roky členové komise. Mohly se

koupit i balíčky, mimo Globus. Zdá se to nehospodárné. Je také v kulturní komisí jako např. Honza

Kotala a další. Mají podobný názor. Pro někoho 200 tis. Kč třeba nic není. Poukázala na návštěvu paní

Salgové. Lidi mají zájem i o to, že se jim dá balíček ve dveřích a podotkla, že byli opomenuti i bývalí

členové komisí, pak uváděla příklady, kdy občané vařili kávu pracovníkům kanalizace, o organizaci

společnosti Adry a pečení cukroví. My jen čekáme a toto ji osobně vadí.

Starosta — je třeba si uvědomit, že máme 2 roky covid. V létě se akce uspořádal — krmáš —

Svatojakubská pouť. Já, ani nikdo 2 Kulturní komise, nemá bohužel věšteckou kouli. Vše je věc názoru.

Prosí o rozpracování materiálu, navrhnul i konání mimořádného zasedání zastupitelstva, aby se vše

rozdiskutovalo. Vše schvaluje zastupitelstvo.

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 14, proti 0, zdržel/lo se O.

Bylo přijato usnesení č. 0164IZMOb-PIe/1822/15

Materiál č. ZMOb/0172/21

Pravidla rozpočtového provizoria statutárního města Ostravy, městského obvodu Plesná

Starosta - dalším bodem jednání zastupitelstva je schválení Pravidel rozpočtového provizoria SMO,

MOb Plesná.

Bez diskuse.

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 14, proti 0, zdržel/lo se O.

Bylo přijato usnesení č. 0165/ZMOb-Ple/1822/15

Materiál č. ZMOb/0173/21

Návrh rozpočtu MOb Plesná na rok 2022

Starosta - dle zákona č. 250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění

pozdějších předpisů a dle článku 10 OZV města Ostravy č. 14/2013, kterou se vydává Statut města

Ostravy sestavují a schvaluji městské obvodu zpravidla vyrovnaný rozpočet nejpozději do 31 .prosince

předcházející rozpočtovému roku v členění, dle platné rozpočtové skladby. Návrh rozpočtu je sestaven

jako vyrovnaný. Byl projednán v RMOb a finančním výboru MOb Plesná.

Na základě doporučení externího auditu došlo oproti návrhu, který byl zveřejněn k přesunutí paragrafu

na straně výdajů z § 5212 -ochrana obyvatelstva ve výši 31 tis. Kč na § 5213 — krizová opatření ve výši

31 tis. Kč. Jedná se pouze o změnu čísla paragrafu, kde se tato povinná krizová složka rozpočtu uvádí.

Návrh PO ÚPRAVĚ, bez připomínek.

Poté starosta přečetl návrh usnesení

Zastupitelstvo

1) bere na vědomí

návrh rozpočtu městského obvodu Plesná na rok 2022, PO ÚPRAVĚ

2) schvaluje

rozpočet městského obvodu Plesná na rok 2022, a to jako rozpočet vyrovnaný, PO ÚPRAVĚ :

- na straně příjmů - celkové zdroje 25.500 tis. Kč

- na straně výdajů - celkové výdaje 25.500 tis. Kč

3) svěřuje

Radě městského obvodu Plesná pravomoc schvalovat rozpočtová opatření do úhrnné výše

20% upraveného rozpočtu. Do stanoveného limitu se nezapočítávají rozpočtová opatření

týkající se přijetí dotací z vyšších rozpočtů a státních fondů

4) pověřuje

účetní úřadu provést rozpis rozpočtu, včetně provádění technických změn rozpočtu

lng. Skalka — zda úhrnná výše rozpočtu 20 % je každoročně

Starosta - ano

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 14, proti 0, zdržel/lo se O.

Bylo přijato usnesení č. 0166IZMOb-Plel1822l15



Materiál č. ZMOb/0175/21

Návrh střednědobého výhledu rozpočtu SMO, městského obvodu Plesná na léta 2023 — 2025

Starosta — přečetl návrh usnesení střednědobého výhledu:

Zastupitelstvo

1) schvaluje

střednědobý výhled rozpočtu statutárního města Ostravy, městského obvodu Plesná na léta 2023 —

2025, dle předloženého materiálu

Bez připomínek.

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 14, proti 0, zdržel/lo se O.

Bylo přijato usnesení č. 0167/ZMOb-Plel1822l15

Materiál č. ZMObI0174l21

Návrh rozpočtového opatření k rozpočtu MOb Plesná na rok 2021

Starosta - rozpočtové opatření k rozpočtu MOb Plesná na rok 2021 se týká převodu peněžních

investičních prostředků ze strany Magistrátu města Ostravy. Tyto investiční prostředky byly ušetřeny

městským obvodem v roce 2021 a převádí se na rok 2022. Výše ušetřených investičních prostředků

činí 5. 756 tis. Kč. Jedná se o převod nevyčerpaných — našetřených — finančních prostředků v rámci

neúčelové investiční dotace ve výši 5.756 OOO,- Kč (které byly rozděleny do jednotlivých paragrafů).

Na stůl je doplnění — návrh rozpočtového opatření - poskytnutí účelové neinvestiční dotace pro SDH

Plesná ve výši 4800,- kč. Finanční prostředky lze čerpat do 31.12.2021. Poté starosta přečetl návrh

usnesení dle předložených materiálů PO ÚPRAVĚ. Bez připomínek.

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 14, proti 0, zdržel/lo se 0.

Bylo přijato usnesení č. 0168/ZMOb-Plel1822l15

Materiál č. ZMOb/O176/21

Následná kontrola poskytnutých dotaci v roce 2021

Starosta - v souladu se zákonem o tinanční kontrole a Pokynem městského obvodu Plesná o provádění

veřejnosprávní kontroly předkládáme Zastupitelstvu městského obvodu ke schválení vyúčtování

neinvestičních účelových dotací z rozpočtu MOb Plesná v roce 2021.

Bez připomínek.

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 14, proti 0, zdržel/lo se 0.

Bylo přijato usnesení č. 0169IZMOb-Plel1822I15

Materiál č. ZMObIO177/21

Souhlas se vznikem pracovněprávního vztahu mezi obcí a členem zastupitelstva MOb Plesná

pro rok 2022

Starosta - zastupitelům Mob Plesná se předkládá návrh starosty a místostarosty Mob Plesná na

uzavření dohody se zastupitelem panem Petrem Peterkem, Petrem Jeřábkem a starostou Pavlem

Hrbáčem na činnost v zásahové jednotce Sboru dobrovolných hasičů Plesná.

Dále se předkládá návrh starosty MOb Plesná na uzavření dohody o pracovní činnosti s paní Mgr. Marii

Kňurovou, zastupitelkou MOb Plesná, na vedení a psaní kroniky městského obvodu Plesná, včetně

shromažďování a zpracování podkladů.

Bez připomínek.

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 14, proti 0, zdržel/lo se O.

Bylo přijato usnesení č. 0170IZMOb-Plel1822I15

Materiál č. ZMOb/0178l21

Kontrola výkonu samostatné působnosti na úseku školství - výsledek kontroly

Starosta - zastupitelstvu městského obvodu Plesná se předkládá výsledek kontroly výkonu samostatné

působnosti na úseku školství, která proběhla dne 22.10.2021, kontrolním orgánem Magistrátu města

Ostravy, odboru školství a sportu. Při kontrole výkonu samostatné působnosti svěřené městskému

obvodu nebyly shledány závažné nedostatky. Vzhledem k tomu, že kontrolující orgán v protokolu uvedl,

že městský obvod neprovádí pravidelné periodické hodnocení ředitelky mateřské školy dle doporučené

metodiky, bylo přistoupeno k projednání těchto „Zásad pro periodické hodnocení ředitelů příspěvkových

organizací zřízených zastupitelstvem městského obvodu Plesná statutárního města Ostravy v oblasti

školství“ a následnému schválení usnesením RMOb Plesná č.1235/RMOb-Ple/1822/68 dne

01.11.2021. V souladu s ustanovením § 129a zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve



znění pozdějších předpisů, starosta, popřípadě jím pověřený zástupce, seznámí na nejbližším zasedání

zastupitelstvo s výsledkem uskutečněné kontroly. Jedná se o tom, že musíme s paní ředitelkou 1

měsíčně provést poradu.

Bez připomínek.

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 14, proti O, zdržel/lo se 0.

Bylo přijato usnesení č. 0171/ZMOb-Plel1822l15

Materiál č. ZMOb/0167121

Návrh obecně závazné vyhlášky o mistnim poplatku za užívání veřejného prostranství - změna

přílohy č.1

Starosta — chceme vyjmout z veřejného prostranství soukromou zahradu, která je naproti Kafrárny. Je

to nedořešen kousek pozemku. Pozemek bude vyjmut z veřejného prostranství. Bez připomínek.

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 14, proti O, zdržel/lo se O.

Bylo přijato usnesení č. 0172IZMOb-Plel1822I15

Materiál č. ZMObI0163/21

Záměr prodeje pozemku parc. č. 401 v k.ú. Sta ' '

Starosta - zastupitelům se předkládá žádost panaůo odkoupení části pozemku parc.

č. 401, zahrada, výměry cca 325 m2, v k.ú. Stará Plesná, který je ve vlastnictví Statutárního města

Ostrava, svěřen městskému obvodu Plesná. Jedná se o zahradu.

Jako důvod žadatel uvádí, že je majitelempozemku—s

pozemkem parc. č. 401, v k.u. Stará Plesná. Žadatel má zájem o odkup z důvodu, sloučení obou

pozemků s následnou realizaci stavby na těchto pozemcích.

Předmětný bod projednala Rada městského obvodu Plesná na své 69. schůzi dne 15.11.2021 a vydala

usneseni, kterým doporučuje nesouhlasit se záměrem prodeje části pozemku parc. č. 401, výměry cca

325 m2, v k.ú. Stará Plesná, který je ve vlastnictví Statutárního města Ostrava, svěřen městskému

obvodu Plesná, druh využití zahrada. Pozemek jsme získali z Fondu národního majetku, chtěli jsme i

lihovar, ale to se nepovedlo. Nechceme se pozemků zbavovat.

Návrh usnesení — NESOUHLAS S PRODEJEM.

Starosta přečetl návrh usnesení:

Zastupitelstvo

1) bere na vědomí

žádost_ bytem_oodkoupení části pozemku parc. č. 401,

zahrada, výměry cca 325 m2, v k.ú. Stará Plesná, který je ve vlastnictví Statutárního města Ostrava,

svěřen městskému obvodu Plesná, dle předložených materiálů

Důvod: žadatel uvádí, že je majitelem pozemku—svýše

uvedeným pozemkem. Žadatel má zájem o odkup z důvodu, sloučení obou pozemků s následnou

realizací stavby na těchto pozemcích

2) bere na vědomí

doporučení Rady městského obvodu Plesná nesouhlasit se záměrem prodeje části pozemku parc. č.

401, zahrada, výměry cca 325 m2, v k.ú. Stará Plesná, který je ve vlastnictví Statutárního města

Ostrava, svěřen městskému obvodu Plesná, vše dle bodu 1) tohoto usneseni z důvodu zajištění územní

rezervy v dotčené lokalitě, dle předložených materiálů

3) nesouhlasí

se záměrem prodeje části pozemku parc. č. 401, zahrada, výměry cca 325 m2, k.ú. Stará Plesná, který

je ve vlastnictví Statutárního města Ostrava, svěřen městskému obvodu Plesná, vše dle bodu 1) tohoto

usnesení a dle předložených materiálů

4) ukládá

starostovi MOb Plesná učinit administrativní kroky spojené s bodem č. 3) tohoto usnesení

Bez připomínek.

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 14, proti O, zdržel/lo se O.

Bylo přijato usnesení č. 0173IZMOb-Plel1822I15



Materiál č. ZMObI0164/21

Záměr prodeje pozemku parc. č. 296 v k.ú. Nová Plesná

Starosta - zastupitelům městského obvodu Plesná se předkládá žádostpana—

o odkoupení pozemku parc. č. 296 v k.ú. Nová Plesná, který je ve vlastnictví Statutárního

města Ostrava, svěřen městskému obvodu Plesná. Jedná se o druh pozemku ostatni plocha, jiné

plocha. Žadatel má zájem o odkup pozemku par. č. 296, k.ú. Nová Plesná z důvodu využití předmětné

nemovitosti k zahrádkářské činnosti.

Cena za m2 předmětného pozemku je stanovena z cenové mapy Města Ostravy na 500,- Kč.

Předmětný pozemek SMO — městský obvod Plesná nabyl na základě kupní smlouvy.

Žadatel nabízí kupní cenu 100,- Kč/m2, což činí 1 721 m2 x 100,- Kč = 172 100,- Kč. SMO — městský

obvod Plesná by se měl zachovatjako správný hospodář a neprodávat pozemek pod cenu znaleckého

posudku. Z cenové mapy vychází prodejní cena pozemku na 500,- Kč x 1 721 m2 = 860 500,- Kč.

Předmětný bod projednala Rada městského obvodu Plesná na své schůzi dne 29.11.2021 a vydala

usnesení, kterým doporučuje nesouhlasit se záměrem prodeje pozemku parc. č. 296 v k.ú. Nová Plesná.

Je to část vodárny, která se v minulosti koupila. Za radu by byla velká škoda tento pozemek prodat. Je

možnost veřejně prospěšné činnosti.

Návrh usnesení — NESOUHLAS S PRODEJEM

Starosta přečetl návrh usnesení:

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo

1) bere na vědomí

žádost pana_, bytem_o odkoupení
pozemku parc. č. 296, výměry 1721 m2, ostatní plocha, jiná plocha, v k.ú. Nová Plesná, který je ve

vlastnictví Statutárního města Ostrava, svěřen městskému obvodu Plesná, dle předložených materiálů

Důvod: Žadatel má zájem o odkup pozemku par. č. 296 z důvodu využití předmětné nemovitosti k

zahrádkářské činnosti

2) bere na vědomí

doporučení Rady městského obvodu Plesná nesouhlasit se záměrem prodeje pozemku parc. č. 296,

ostatní plocha, jiná plocha, výměry 1721 m2, v k.ú. Nová Plesná, který je ve vlastnictví Statutárního

města Ostrava, svěřen městskému obvodu Plesná, vše dle bodu 1) tohoto usnesení z důvodu

nesouhlasu s návrhem ceny za odkup pozemku, dle předložených materiálů

3) nesouhlasí

se záměrem prodeje pozemku parc. č. 296, ostatní plocha, jiná plocha, výměry 1721 m2, k.ú. Nová

Plesná, který je ve vlastnictví Statutárního města Ostrava, svěřen městskému obvodu Plesná, vše dle

bodu 1) tohoto usnesení a dle předložených materiálů

4) ukládá

starostovi MOb Plesná učinit administrativní kroky spojené s bodem č. 3) tohoto usnesení

Hlasování o předloženém návrhu usneseni: hlasovalo pro 14, proti O, zdržel/lo se O.

Bylo přijato usnesení č. 0174/ZMOb-PIe/1822/15

Materiál č. ZMOb/0166l21

Přeložení dešťové kanalizace MOb Plesná z pozemku ' k.ú. Stará Plesná

Starosta - zastupitelům se předkládá žádost manželů Mzatáčka ulice Liščí a Karla

Svobody. Manželé žádali o přeložku i v minulosti. Znovu podali žádost. my vyhledali historické materiály.

Musí být schválena investice přeložení dešťové kanalizace nacházející se na pozemku parc. č. 120/1,

v k.ú. Stará Plesná, který je v jejich vlastnictví. Je to historická věc, která by se měla napravit.

Starosta přečetl návrh usnesení:

Zastupitelstvo

1) bere na vědomí

žádost fyzických osob_oba bytem

o přeložení dešťové kanalizace nacházející se na pozemku parc. č. 120/1, v k.ú. Stará

Plesná, dle předloženého materiálu

2) bere na vědomí

konstatování Rady městského obvodu Plesná o nutnosti tuto situaci řešit s projednáním možné investice

a navazujících úkonů (přeložení dešťové kanalizace do pozemků MOb Plesná)

3) souhlasí

s investiční akcí ohledně přeložky de' ' ' ' 120/1 v k.ú. Stará Plesná

který je ve vlastnictví fyzických osob , oba byten—



do pozemků Statutárního města Ostravy, jejichž správa je svěřená

městskému obvodu Plesná

4) pověřuje

starostu Městského obvodu Plesná k zahájení jednáni ohledně přeložky dešťové kanalizace a zjištění

skutečného stavebnětechnického stavu předmětné kanalizace

Bez připomínek.

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 14, proti O, zdržel/lo se O.

Bylo přijato usnesení č. 0175IZMOb-Plel1822l15

Materiál č. ZMOb/0179I21

Termíny zasedání ZMOb Plesná v roce 2022

Starosta - předkládá se návrh termínů konání ZMOb Plesná v roce 2022

Poté přečetl návrh usnesení :

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo městského obvodu

1) stanovuje

termíny konání zasedání Zastupitelstva městského obvodu Plesná v roce 2022 takto :

16.03.2022, 15.06.2022, 14.09.2022, 21.12.2022

Bez připomínek.

Hlasování o předloženém návrhu usneseni: hlasovalo pro 14, proti O, zdržel/lo se O.

Bylo přijato usnesení č. 0176/ZMOb-Plel1822l15

Organizační záležitosti

PROVOZ ÚŘADU MĚSTSKÉHO OBVODU PLESNÁ v DOBĚ VÁNOČNÍCH SVÁTKÚ

čtvrtek 23.12.2021 uzavřeno

pátek 24.12.2021 uzavřeno (Štědrý den)

pondělí 27.12.2021 otevřeno od 8:00 do 11.30 hodin a od 12:30 do 17:00 hodin

úterý 28.12.2021 uzavřeno

středa 29.12.2021 otevřeno od 8:00 do 11.30 hodin a od 12:30 do 17:00 hodin

čtvrtek 30.12.2021 uzavřeno

pátek 31.12.2021 uzavřeno (Silvestr)

Dotazy, připomínky a podněty členů zastupitelstva městského obvodu

Diskuse - Různé

lng. Mach — vrací k návrhu Mgr. Kňurové — k otázce odměňováni členů kulturní komise. Poukazuje, že

to není o penězích a vlastní práci kulturní komise, že se nejde neustále vymlouvat na covid a

protiepidemiologická opatření. Je třeba pracovat, dělat akce pro sebe a celou obec, všude v okolních

obcích to funguje a není možné, aby se tady 2 roky nic nedělo. Neuskutečnily se akce Setkání s jubilanty

a Vítání občánků, které budeme asi vítat ve školce. Je to pouze o práci komise a o tom, aby se komise

domluvila a aktivity přesunula. Tímto vyzval předsedkyni Kulturní komise, aby se svolalo zasedání,

domluvili se, upravili průběh zasedání (scházet se můžeme) a program na příští rok.

M. Peterková — poukázala na to, že s tímto návrhem mohli členové kulturní komise přijít dřív, ne po dvou

letech. Souhlasila se svoláním komise. Je pro společnou domluvu.

lng. Mužík — podal dotaz k harmonogramu stavby splaškové kanalizace, řešení páteřní komunikace ul.

26.dubna, Karla Svobody. Poukázal na katastrofální stav komunikace ul. 26. dubna, v úseku od lihovaru

směrem k Nové Plesné, s tím, že to má i výhodu, konečně se dodržuje rychlost.



Starosta — ke stavu stavby splaškové kanalizace sdělil, že do harmonogramu realizace nemůžeme

zasahovat, řešíme dílčí problémy. Co se týče stavu komunikace ul.26. dubna, u stavebnin, sdělil, že se

čeká na vydání stavebního povolení opěrné zdi v délce cca 40 - 45 m, v místě pozemku pana

Se stavbou se počítá v roce 2022 a po její realizaci se ze strany SSMSK bude realizovat kompletní

rekonstrukce vozovky. Momentálně máme stav záplatování. Celá situace je dohodnuta s městem a

krajem (povrchy, odvodňovací žlaby). Přesný termín není znám, vše se bude odvíjet od realizace opěrné

zdi, bez které nelze komunikaci opravit. Dále podotknul, že komunikace bude trochu rozšířena, byla

dohoda s vlastníkem pozemku.

lng. Mužík — vznesl dotaz na situaci týkající se stékání srážkových vod z komunikace ul. Na Milířích, a

to konkrétné u RD aní- Popsal situaci v letních měsících, kdy srážková voda stékala přes

zahradu až k do sklepa. Myslí si, že realizace žlabů v délce 3 m není řešením.

Starosta — sdělil, že celá situace má několik faktorů s tím, že si myslí, že to není nová záležitost, že se

to nedělo předtím. Výška komunikace se neměnila. Také vzal v potaz vývoj počasí v návaznosti na

intenzitu přívalových dešťů, které neumí nikdo ovlivnit. Podotknul situaci s vybudování dešťové

kanalizace, na které nemáme finanční prostředky a finanční situace města, které asi neposkytne financi

viz návrh dešťové kanalizace v ulici Karla Svobody. Závěrem k tomuto tématu sdělil, že paní-

předmětný drén požadovala a také, že je domluvena schůzka k řešení situace. K situaci nastínil otázku

morfologie terénu.

Ing. Mach — vznesl dotaz na důvod nerealizované dešťové kanalizace v ulici Karla Svobody.

Starosta — komunikace je ve správě OK a.s., k financování mají své rozpočty, nicméně v této záležitosti

svolal schůzku, které se zúčastnili všichni pozvaní. Vznesli jsme podněty občanů na řešení této dešťové

kanalizace, na kterou upozorňovali již před zahájením výstavby kanalizace. Město na požadavky

nereflektovalo, bohužel se tento požadavek nepodařilo realizovat. Dále sdělil, že byly předány podněty

od občanů atd., aby se situace řešila. Nyní je to na OK a.s., na městě. O situace bude informovat.

Poukézal na sklon nového asfaltového povrchu na komunikaci Karla Svobody, který je sveden na dvě

strany (cesta je středem tzv. zlomená).

Pan-— vznesl dotaz ohledně schůzky na koupališti, která se konala 8.12.2021. Tento dotaz byl

směřován na Ing. Macha, starostu TJ Sokol Ostrava — Plesná. Tento dotaz se netýká činnosti

zastupitelstva, jedná se o koupaliště, které je ve vlastnictví TJ Sokol Ostrava — Plesná. Odpovídal lng.

Mach — připravuje úprava pozemku bývalého koupaliště pro relaxační park ve spolupráci s AVE art

(projekt ve spolupráci se městem, obcí, mělo by tam vzniknout klidová zóny, sochy, cvičení atd.) Měli

tam zástupkyni školy a vodohospodáře, kteří posoudili stávající stav. Připravuje se studie, která by měla

být hotová zkraje příštího roku. Postupně se likvidují nálety. Město na projekt přislíbilo dotaci - měl by

se budovat park pro občany, třeba se podaří udělat pro zázemí pro Májovou Plesnou atd. Nicméně pan

pokračoval v dotazech týkající se svedení vod ze splaškové kanalizace do Plesenského potoka,

vliv Plesenského potoka a záplavového území na situaci pod koupalištěm, tj.na zahrádkáře a střed

Mob., poukázal na problém přílivových vln, umístění staveb, technického provedení a převedení vod

propustkem pod komunikací. Také se obrátil na starostu, jak se ktéto záležitosti, jako předseda

povodňové komise, staví. Ing. Mach — poukázal na systém navržených staveb, jenž nesmí být pevně

spojeny se zemí, pří ra projektu změny záplavového území a jeho projednání. Do diskuse k tématu

potě přistoupil pan který popsal situaci o které ví (nejedná se o zvednutí pozemku, snad tam

bude altán, poukázal opět na dotací a podmínky plnění dotace atd.). Diskusi týkající se této záležitosti

ukončil starosta Mob Plesná, který sdělil, že zatím k této situaci nemůže reagovat, jelikož nic

konkrétního mu nebylo předloženo, poukázal na zatím platný povodňový plán a žádal, aby diskuse

k tématu probíhala až bude aktuální.

Pan-— poukázal na stav opravy přístupových cest hřbitova v Ostravě — Plesné a na rozdily

vrealizaci a provedeni mezi I. a II. Etapu. Poukázal na špatné založení chodníků, podstupnice,

kopírování terénu atd. Obává se znehodnocených pomníků. Dotazoval se na stavební dozor, na opravy.

Poté navázal na loňskou aktivitu projednání Změny dopravního řešení na uI.Karla Svobody, kdy roznesli

materiály, proběhla anketa, Radě se uložilo svolat schůzku s příslušnými orgány. Dotazoval se na

výsledky jednání, zda něco proběhlo atd.

Starosta - k záležitosti hřbitova sdělil, že přístupové chodníky realizovala stejná tirma, která realizovala

první etapu. Jsou vady, nejsme spokojeni, je vedeno reklamační řízení. Podotknul na anomálii hrobů,

podloží. Ne všechno jde ideálně. Stav se bude napravovat vjarních měsících. Co se týče dopravní



situace a jednosměrky byly požadavky předány odboru dopravy, na MHD a PČR. Vzhledem k tomu, že

se začala budovat kanalizace, všichni řekli, že nejde udělat četnost dopravy, sčítání, jelikož by bylo vše

zavádějící. Také oslovili firmy, které se záležitostí sčítání dopravy zabývají (řeší jak jezdí auta rychle,

jakě auta, chodci), vše se vyhodnocuje, žádalo se i o úsekové měření. Všechno ztroskotalo na stavbě

kanalizace. Situace byla odložena až po realizaci kanalizace, poté proběhne sčítání a budou k dispozici

data.

Poté probíhala diskuse mezi panem.starostou týkající se průjezdnosti autobusů ulicí Vlnitá.

Diskuse byla ukončena tím, že věci v řešení pokračují dál a otázka dopravního řešení není uzavřena.

Následovala velmi ostrá diskuse týkající se práce Kulturní, školské a sportovni komise, která vznikla na

základě dotazů paní jenž se pozastavovala nad činností komise.

Poukázala, že komise má 16 členů a dále jsou 2 členové, kteří se zabývají Plesem vycházejícím 4 x

ročně. Důrazně uvedla, že za rok 2020 a 2021 se nic nedělalo a popsala uvolnéni covidové situace

v období červen — listopad a opakující se letošní situaci s tím, že požaduje, aby se rada celou záležitosti

zabývala. Neví, zda se dodatečně něco napraví.

Starosta reagoval s tím, že na akci Vítání občánků je Mob připraven, ale ke covidové situaci vznikly dva

tábory rodičů. Jedná část souhlasí a druhá část nesouhlasí s tím, že bez prarodičů nepůjdou. Porovnal

rozdíly stavů, kdy je pořádající stranou např. Klub důchodců.

Paní Peterková — poukázala na velký počet jubilantů, kterých je cca 80, což paní _velmi

překvapilo. Dětí je dle sdéleni pani radni 28 a ví o dětech, které se ještě nepřihlásily. Rodiče k této akci

musí dát souhlas. Je nutné očkování, nemůžou s ohledem na opatření pozvat ani děti mateřské školky.

Poté diskuse mezi paní- paní Peterkovou a starostou týkající se covidových opatření a úrovni

kulturních akcí.

Do diskuse poté vstoupil Ing. Mach, který s názorem předsedkyně komise nesouhlasí a plně podpořil

názor Mgr. Kňurové s tím, že vše je otázkou domluvy.

Mgr. Kňurová — poukázala na průběh velmi zdařilé akce LEGO, kterou pořádal TJ Sokol Ostrava —

Plesná s účastní cca 200 návštěvníků, průběh kontrol, podkladů pro případné trasování, upozornění na

covidové opatření, jenž bylo uvedeno i na pozvánkách. Vše bylo otázkou názoru a poté uvedla situaci

sousedniho městského obvodu Martinov, který vítání občánku uskutečnil. Dále se pozastavila nad

situací předávání balíčku pro jubilanty — seniory a potupného sdělení, že si mohou balíčky vyzvednout

na úřadě s tím, že nevěří, že by se zahrnovaly záclonky a nikdo je nepustil. Je možnost rozdělení úkolů,

vše je v komunikaci. Vše je otázkou, co chceme, zda si jubilantů vážíme. Oni potřebují vědět, v této zlé

době, že se na ně myslí. Vzhledem ke svému věku se na život dívá jinak a vzhledem k mnoha známým

ví, co si lidé o této situaci říkají.

Reagovala paní Peterková - vše se probíralo na kulturní komisi, kde se plánovalo, dotazovalo, ale nikdo

se nevyjádřil. Podotkla, že tato situace je k řešení na komisi, tady se to nezmění, musí se to změnit do

budoucna. Mgr. Kňurová projevila sama aktivitu a náležitosti potřebné pro vítání občánku sama zajistila.

Úřad dával oznámení, sdělení, které ovšem nebylo zveřejněno, proto se sama nabídla. Do diskuse

vstoupil pan Peterek, který sdělil, že vše se má vyřešit na komisi. Stejný názor měl i starosta.

Paní _vznesla poté dotaz týkající se jízdních spojů autobusových linek MHD v návaznosti na

spoje v Martinově, Globusu atd. Podporu k tomuto tématu vznesl i lng. Babiš stím, že je hloupost, aby

jezdily autobusy (linka 47 a 51) 5 minut po sobě.

K tomu reagoval místostarosta — na Dopravní podnik bude vznesen dotaz.

Vzhledem k času, který předem starosta avizoval, popřál všem přítomným krásné prožití vánočních

svátků, předal vedení zasedání zastupitelstva místostarostovi a poté, v18:47 hodin, zasedání

zastupitelstva opustil.

lng. Mužík — vnesl dotaz týkající se změny provozu pošty v Plesné.

Místostarosta - jakmile budou přesné informace, bude vše zveřejněno na webových stránkách a

v aplikacích APP.

Ing. Laňka — vznesl dotaz týkající se slavnostního otevření budovy ÚMOb a kolaudace splaškové

kanalizace — větev K. Svobody.



Místostarosta — slavnostní otevření proběhne vnávaznosti na covidovou situaci. Kolaudace zatím

neproběhla, proto se lidé nemohou na kanalizaci napojovat. V řešení OVaK a.s.

Pan Kotala — dotaz na navýšení rozpočtu stavby splaškové kanalizace

Místostarosta — dotaz by měl být směřován na investora — město, probíhají kamerové prohlídky, celková

kolaudace by měla být v prosinci 2022.

Mgr. Kňurová — pojmenování nových ulic U Sakrovce, U Osošníku.

Tajemnice - pojmenování ulic je vjednání, musí být projednání v Radě města, zastupitelstvu města.

Vzhledem k stávající situaci není tento úkol ze strany úřadu zatím splněn.

Poté vedena diskuse, které se zúčastnil lng. Skalka, Ing. Čech, lng. Laňka, místostarosta týkající se

povrchu komunikace ul. Karla Svobody. lng. Skalka poukázal na kanalizační vpustě, na situaci vjiných

obcích, na obrubníky apod. Má obavy, jak bude povrch komunikace vypadat za 20 let. Ing. Cech

poukázal na technický dozor pracovníka odboru investičního MMO atd. místostarosta závěrem diskuse

sdělil, že se podařilo omezit tonáž projíždějících automobilů pod 12 tun.

Pan Kotala poté upozornil na stav informačních tabulí v centru Mob Plesná a jejich nutnou výměnu.

Závěr

Usnesení z 15. zasedání zastupitelstva městského obvodu od č. usnesení 0161IZMOb-Plel1822115

do č. usnesení 0176/ZMOb-Plel1822l15 a Výsledky hlasování jsou nedílnou součástí tohoto

zápisu.

zapisovatel/ka Ing. Markéta Prokešová Pavel Hrbáč

V Ostravě dne: 22.12.2021 předsedající

V Ostravě dne: 22.12.2021

Ověřovatelé zápisu:

Mgr. Marie Kňurová ověřila dne: podpis :

Ing. Ivo Babiš ověřil dne: podpis:


